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I. Åben - Kommunens økonomi
Sagsnr: 06/232 
Sagsansvarlig: inghan
J. nr.: 00.01.00
Sagen afgøres i: Økonomiudvalget 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Økonomichefen vil på mødet orientere om kommunens økonomiske situation. 
økonomisk forvaltning, dateret den 8. juni, er vedhæftet dagsordenen.

Bilag

- 18570 Åben nyhedsbrev

- 18567 Åben likviditet

Indstilling
Administrationen indstiller, at orienteringen tages til efterretning.
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Bilag fra

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Orienteringen blev taget til efterretning.
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2. Åben - Godkendelse af regnskab 2005
Sagsnr: 06/772 
Sagsansvarlig: benand 
J.nr.: 00.01.00 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Økonomisk forvaltning fremsender regnskabsberetning for 2005. Regnskabet er udarbejdet i 
henhold til de af Indenrigsministeriet givne retningslinier, og der er således udarbejdet både 
et udgiftsregnskab og et omkostningsregnskab.

Udgiftsregnskabet:
Resultatet af det skattefinansierede område blev et underskud på 23,5 mill. kr., det 
brugerfinansierede område gav et overskud på 3,0 mill. kr. og herved blev årets 
regnskabsresultat et underskud på 20,5 mill. kr..

Omkostningsregnskabet:
Resultatet af det skattefinansierede område blev et overskud på 14,5 mill. kr., det 
brugerfinansierede område gav et underskud på 4,8 mill. kr. og herved blev årets 
regnskabsresultat et overskud på 9,7 mill. kr..

Likviditets afstemning i forhold til budgettet:
Kommunens likvide aktiver udgjorde__________
Primo 2005: 6,4 mill. kr.
Ultimo 2005 -2,9 mill. kr.
Forbrug af likvide aktiver udgjorde 9,3 mill kr. mod en budgetteret forøgelse på 3,9 mill. kr. 
Set i relation til det oprindelige budget for 2005 er der tale om netto flere udgifter i 2005 på 
ialt 13,2 mill. kr., som kan henføres til:
Nettomerudgift:__________________________________________
Drift 12,3 mill. kr.
Anlæg 16,5 mill. kr.
Renter -0,3 mill. kr.
Afdrag på lån -0,9 mill. kr.
Momsudligning -0,5 mill. kr.
Forskydninger på gæld/tilgodehavende 16,2 mill. kr.
Optaget lån -23,7 mill. kr.
Tilskud og udligning -4,8 mill. kr.
Skatter -1,6 mill. kr.
Nettomerudgift 13,2 mill. kr.

Regnskabsberetningen udsendes via mail senest fredag kl. 16.

Indstilling
Økonomisk forvaltning indstiller, at regnskabet oversendes til revisionen.
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Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Udvalget indstiller, at regnskabet godkendes til oversendelse til revisionen.

3. Åben - Genåbning af budget - besparelsesforslag
Sagsnr: 06/928 
Sagsansvarlig: gernel 
J.nr.: 00.01.00 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Den 2. maj 2006 blev der afholdt ekstraordinært økonomiudvalgsmøde, hvor genopretningen a 
kommunens budget 2006 blev drøftet. På dette møde havde økonomiudvalget en række konkr 
spørgsmål til spareforsalgene fra henholdsvis teknisk forvaltning og socialforvaltningen. 
Generelt har økonomiudvalget udbedt sig bemærkninger omkring hvilke konsekvenser det 
medfører at realisere forslagene, således at den afsmittende effekt på den kommunale service 
vurderes. Der vedhæftes skrivelser fra henholdsvis teknisk forvaltning og socialforvaltningen, 
hvori der redegøres for konsekvenserne ved implementering af spareforslagene.
Med hensyn til spildevandsområdet er teknisk forvaltning blevet anmodet om at revurdere de 
planlagte spildevandsprojekter med henblik på eventuel berostillelse. En berostillelse af visse 
anlægsprojekter på spildevandsområdet vil give likviditetsmæssige lettelser.
Økonomiudvalget bad administrationen om at revurdere trafiksaneringsprojekterne, således at 
disse også kunne indgå som et element i en eventuel sparerunde. Teknisk forvaltning udarbejc 
redegørelser herom. Endvidere havde udvalget en konkret forespørgsel omkring slåning af 
rabatter; dette redegør teknisk forvaltning ligeledes for.
Økonomisk forvaltning vurderer, at besparelsesforslagene bør gennemføres, idet der er behov 
likviditet til kommende tillægsbevillinger, budgetrevisioner mv.

Økonomi
Baggrunden for sagen er,
- en negativ tre måneders likviditet på 14, 3 mill. kr.
- en realisering af de allerede meddelte bevillinger i 2006 vil, jf. den foreliggende prognose 
medføre et likviditetsunderskud på 11,4 mill. kr.
- en overskridelse af servicevækstrammen i år 2006 vil medføre økonomiske sanktioner for Ny 
Frederikssund Kommune.
Der foreligger nu konkrete spareforslag til drøftelse i økonomiudvalget til en samlet værdi 
af 15,2 mill. kr. såfremt de alle realiseres 
Teknik og miljøudvalget:
- Oprindeligt sparekatalog af 2. maj 2006 på i alt 0,20 mill. kr.
- Revurdering af anlægsprogrammet på spildevandsområdet, i alt 7,6 mill. kr.
- Trafiksaneringer på i alt 0,93 mill. kr.. Teknisk forvaltning har i redegørelsen vurderet, at hel 
beløbet kan inddrages.
Socialforvaltningen:
- Det oprindelige spareforslag fra socialforvaltningen er erstattet af nyt spareforslag indeholdei 
konsekvensbeskrivelser. De samlede besparelser ligger i intervallet 5,7 mill. kr. til 6,5 mill. kr. 
såfremt alle spareforslagene gennemføres. Spareforslaget skal opfattes som et idekatalog.
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Bilag

- 17806 Åben Besparelser teknisk forvaltning

- 17798 Åben Mulige besparelser - spildevandsområdet 
prosadelen

- 17799

- 17797 Åben Mulige besparelser - spildevandsområdet

Åben Mulige besparelser - SSSF

Indstilling
Det indstilles, at økonomiudvalget drøfter spareforslagene og udpeger hvilke forslag 
administrationen skal arbejde videre med.

Beslutning i Økonomiudvalget den 16-05-2006
Udvalget gennemgik forslagene til besparelser. Økonomisk forvaltning udarbejder oversigt ove 
besparelser, der kan komme på tale, suppleret med nye forslag til besparelsesmuligheder, såle 
at det samlede sparekrav kan opnås.
Kim Rockhill deltog ikke i behandlingen af 2 konkrete spareforslag vedr. evt. lukning af 
Familiehuset.
Der afholdes chefmøde den 22. maj kl. 8.00 - 10.00, hvor det samlede forslag drøftes.
Der afholdes temamøde for byrådet den 24. maj kl. 16.30, hvor det samlede besparelsesoplæg 
blive gennemgået.

Materiale fra økonomisk forvaltning udsendes senest tirsdag den 23/5 kl. 12.00 via mail. 
Materialet forelægges samarbejdsudvalgene på et ekstraordinært møde den 23/5 kl. 14.00. 
Eventuelle bemærkninger fra dette møde vil blive eftersendt og lagt i sagen.

Beslutning i Byrådet den 24-05-2006
Følgende bilag var omdelt/udsendt til byrådets medlemmer:
1. Notat af 22/5-06 fra økonomisk forvaltning
2. Besparelsesforslag af 24/5-06 fra teknisk forvaltning
3. Notat af 22/5-06 fra skole-, social- og sundhedsforvaltningen
4. Besparelsesforslag - skoleområdet af 22/5-06
5. Notat af 25/4-06 fra Jette Scheel
6. Referat af forhandling d. 23/5-06 mellem Skibby kommune og BUPL
7. Udtalelser fra hovedsamarbejdsudvalgenes møder den 23/5-06
8. Notat af 15/5 fra økonomisk forvaltning vedrørende vurdering af likviditeten
9. Notat af 23/5-06 fra Conni Haugbølle vedrørende eventuel flytning af 10. klasser til Skuldele 
Skole
10. Udtalelse fra Ferslev Skole af 24/5-06 vedrørende besparelser på budget 2006
11. Udtalelse fra Skuldelev Skole af 24/5-06 vedrørende besparelser på budget 2006.

Byrådet godkendte følgende besparelser:
- Trafiksaneringer kr. 830.000
- Det brugerfinancierede område kr. 7.700.000
Byrådet vil søge Ministeriet om dispensation fra servicevækstrammen, og økonomiudvalget vil 
genoptage sagen på første ordinære møde den 13. juni.
De spareforslag, der er omtalt i bilag 1 til 11, vil fortsat indgå i økonomiudvalgets behandling ( 
13. juni. Derfor må kommunens medarbejdere ikke disponere på en sådan måde, at 
besparelserne ikke vil kunne gennemføres, såfremt byrådet måtte beslutte det på det ordinær 
møde den 21. juni.
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Der er rettet henvendelse tilMinisteriet, som vil vende tilbage med dato for møde.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Afventer svar fra Ministeren, idet byrådet har anmodet om et møde.

4. Åben - Normering til Ældreområdet - Tillægsbevilling
Sagsnr: 06/409 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 81.01.03 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Genoptagelse af nedenstående, idet byrådet tilbagesender sagen til fornyet behandling. 
Ældreservice foretog i foråret 2005 en beregning af ressourcebehovet for 2006, udfra 
nuværende politiske godkendte serviceniveau.
Sagen blev behandlet på skole-, social- og sundhedsudvalgets møde den 24. maj, 21. juni 
og økonomiudvalgets møde den 7. ju ni 2005.
Den 9. august 2005 vedtager økonomiudvalget, at der foreløbig optages kr. 5 mio. i 
budgetforslag 2006. På budgetseminar den 7/9 2005 giver sundhedsafdelingen en 
gennemgang af det fremsendte budgetoplæg, således at der i budgetforhandlingen kan 
tages stilling til, om der skal indlægges yderligere beløb i budgettet. Bilag af 9/8 2005 fra 
sundhedsafdelingen blev uddelt på mødet.
Der blev til byrådets drøftelse på budgetseminaret udarbejdet et notat, der gennemgår 
udviklingen og baggrunden for de aktuelle tal i relation til normeringen på Nordhøj. Notatet 
er dateret 1. september 2005 - har J.nr. 05/2402 og er udarbejdet Gert Nelth.
Notatets sammenfatning gengives her:
" Der er i budget for 2006 er indlagt et acontobeløb på ialt 5,0 mill. kr..
Beregninger viser, udfra det talmateriale, som ældreområdet har leveret, at der er et 
normeringsbehov på 5,85 mill. kr. i år 2006 ved en vikarprocent på 15, og beløbet er 6,25 
mill. kr. ved en vikarprocent på 22".
1 forhandlingerne trækkes de 2,2 mill. kr. fra acontobeløbet på 5 mill. kr. og ikke fra enten 
5,85 mill. kr. ( ved vikarprocent på 15) eller 6,25 mill. kr.(ved vikarprocent på 22, som 
indstillet af skole-, social og sundhedsudvalget). Man ender op med et budget til Nordhøj på 
2,8 mill. kr. mod 4,05 mill. kr. - en manko på 1,25 mill.kr.
Det indstilles, at der søges en tillægsbevilling på 1,25 mill. kr. for budgetår 2006. Beløbet 
finansieres over kassebeholdningen.
Kopi af bilag udsendt sammen med økonomiudvalgets dagsorden.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. januar 2006 en tillægsbevilling på 1,25 mill. 
kr. for budgetår 2006. Beløbet finansieres over kassebeholdningen.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt på fordelingen af tallene, idet hun ønsker en 
grundnormering og en "buffer" går fra 4,08 op til 6.
Bvrådets møde den 25. januar 2006:
Efter afstemning
7 for (Hans Henning Bjørnsen (V), Jens Brogaard Jensen (V), Kristian Moberg (V), Kim 
Rockhill (A), Birgit Bangshof Mortensen (A), Preben Lansø (A), Eric Munch (A))
3 imod (Holger Andersen (V), Niels Jørgen Pedersen (I), Jens Timm Jensen (F))
2 stemmer ikke (Bent Raith (V), Hanne Kyvsgaard (C)
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1 fraværende (Annie Hansen (A))
sendes sagen tilbage til fornyet behandling i skole-, social- og sundhedsudvalget.

Bilag

- 14980 Normering til ældreområdet - tillægsbevilling 
tilbagesendt til fornyet behandling

Indstilling
at sagen videresendes, og der ansøges om en tillægsbevilling på kr. 1,25 mill., da der er tale 
om en fejl i forbindelse med budgetlægningen.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 25-04-2006
Indstillingen anbefales, idet der søges en tillægsbevilling på kr. 1,25 mill. Jens Brogaard 
Jensen afventer stillingtagen.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt på fordelingen af tallene, idet der ønskes en 
grundnormering på 4,22 timer pr. døgn og timetallet op til 6,0 bruges som "buffer" på det 
samlede område i boligerne.
Kristian Moberg og Annie Hansen var fraværende med afbud.

Beslutning i Økonomiudvalget den 16-05-2006
Fremsendes til byrådets afgørelse.

Beslutning i Bvrådet den 24-05-2006
Afvente det samlede sparekatalog.
Sagen genoptages på mødet i økonomiudvalget den 13. juni.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Afventer svar fra Ministeren, idet byrådet har anmodet om et møde.

5. Åben - Lokalplan 94, "Rådhusvænget"
Sagsnr: 06/173 
Sagsansvarlig: arnhan 
J.nr.: 01.02.05 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Lokalplanforslaget har været offentliggjort fra den 7. marts 2006 til den 3. maj 2006.
Der er indkommet i alt 10 indsigelser eller tilkendegivelser. 5 fra myndigheder mm. og 5 fra 
beboere på Søhøj.
De overordnede myndigheder har ikke bemærkninger til planforslaget.
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Teknisk forvaltning har kommenteret de fremsendte indsigelser i notat dateret den 7. maj
2006.

Bilag

- 16209 Åben Indsigelse fra Søhøj 9

- 16210 Åben Indsigelse fra Søhøj 1

- 17653 Åben Nyt bilag 2 - Illustrationsplan

- 17652 Åben Indsigelsesnotat

- 17651 Åben Indsigelse fra Arrild og Nielsen

- 17352 Åben Kommentar fra D & F. Arrild

- 17351 Åben Kommentar fra Nesa

- 17350 Åben Kommentar fra Frederiksborg Amt

- 16801 Åben Kommentar om udgravning fra Færgegaarden

- 16800 Åben Kommentar om ledninger fra Nesa

- 16350 Åben Indsigelse fra Marje og Niels Jeppesen

- 15336 Åben Lokalplan 94 - forslag

Indstilling
Teknisk forvaltning indstiller, at lokalplan 94 vedtages endeligt med følgende ændringer:
- Lokalplanens trafik- og bebyggelsesplan ændres som vist på illustrationsplan dateret 28. 
marts 2006, således at adgangs- og parkeringsforholdene forbedres.
- Kommunens afgørelse, af at der ikke vil blive gennemført en miljøvurdering, offentliggøres 
inden den endelige godkendelse af lokalplanen.

Beslutning i Miljø- og teknikudvalget den 24-05-2006
Miljø- og teknikudvalget indstiller, at lokalplan 94 vedtages endeligt med følgende 
ændringer:
- Lokalplanens trafik- og bebyggelsesplan ændres som vist på illustrationsplan dateret 28. 
marts 2006, således at adgangs- og parkeringsforholdene forbedres.
- Kommunens afgørelse, af at der ikke vil blive gennemført en miljøvurdering, offentliggøres 
inden den endelige godkendelse af lokalplanen.
Arbejdskørsel i byggeperioden skal ske ad Saltsøvej.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Miljø- og teknikudvalgets indstilling anbefales.

6. Åben - Forslag til Lokalplan 95, Boliger ved Ferslev
Sagsnr: 06/413 
Sagsansvarlig: arnhan 
J.nr.: 01.02.05 
Sagen afgøres i: Byrådet
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Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Miljø- og teknikudvalget tilkendegav den 1. marts 2006, at en skitse til bebyggelse med 34 
boliger i 11/2 etage på matr. nr. 6-9 Ferslev by, Ferslev, med en facadehøjde på under 4,5 m 
kan lægges til grund for udarbejdelse af en lokalplan med tilhørende tillæg til 
kommuneplanen.
Ejerens arkitekt har den 15, maj 2006 fremsendt et udkast til lokalplan og 
kommuneplantillæg, indeholdende en screening af den miljømæssige konsekvenser ved 
planens gennemførelse.

Vurdering
Området er i Planstrategi 2003 for Skibby kommune udpeget som forslag til nyt areal til 
boliger. Målet er at skabe mulighed for et beskedent boligbyggeri, der kan understøtte den 
lokale skole og børneinstitution.
Lokalplanområdet er i Kommuneplan 2000 omfattet af kommuneplanens 
rammebestemmelser for Ferslev Vellerup området og for rammeområde L5, Ferslev landsby. 
For at opfylde planstrategiens mål for Ferslev, er der udarbejdet forslag til 
kommuneplantillæg, der ændrer afgrænsningen af Ferslev landsby. Landsbyafgrænsningen 
vil med denne ændring indeholde areal til nybyggeriet, således som det er beskrevet i dette 
lokalplanforslag. Kommuneplantillægget fremlægges i offentlig høring sideløbende med 
lokalplanforslaget og vedtagelsen af kommuneplantillægget er en forudsætning for 
vedtagelse af lokalplanen.
Lokalplanområdet er beliggende i landzone.
Lokalplanforslaget indeholder en screening af de miljømæssige forhold.

Bilag

- 17946 Åben Udkast til lokalplan 95

- 17947 Åben Udkast til kommuneplantillæg

Indstilling
Teknisk forvaltning indstiller:

at forslag til lokalplan 95 samt tillæg til kommuneplan 2000 fremlægges til offentlig høring 
fra den 4. juli 2006 til den 30. august 2006
at kommunen på baggrund af den foretagne miljøscreening ikke finder behov for en egentlig 
miljøvurdering.

Beslutning i Miljø- og teknikudvalget den 24-05-2006
Miljø- og teknikudvalget indstiller,at forslag til lokalplan 95 samt tillæg til kommuneplan 
2000 fremlægges til offentlig høring fra den 4. juli 2006 til den 30. august 2006, samt at 
kommunen på baggrund af den foretagne miljøscreening ikke finder behov for en egentlig 
miljøvurdering.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Miljø- og teknikudvalgets indstilling anbefales.
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7. Åben - Ny lokalplan på Egevej
Sagsnr: 06/1002 
Sagsansvarlig: johhan 
J.nr.: 01.02.05
Sagen afgøres i: Økonomiudvalget 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Byrådet besluttede på mødet d. 26. april 2006, at det ubebyggede erhvervsareal i lokalplan 
51 udtages og ændres til boligområde ved ny lokalplan.
Teknisk forvaltning foreslår, at kommunens byplankonsulent antages til at udarbejde en 
lokalplanskitse for disponering af arealet, hvor også en planlagt solgt erhvervsgrund er 
indarbejdet, samt til at foretage en miljøvurdering i forbindelse med lokalplanforslaget.

Økonomi
Det foreslås, at udgifterne ved udarbejdelse af lokalplanen finansieres af salgsindtægten for 
erhvervsgrunden.

Indstilling
Kommunens byplankonsulent antages til at foretage indledende vurderinger til en ny 
lokalplan. Udgifter til udarbejdelse af lokalplanen finansieres af salgsindtægten for 
erhvervsgrunden.

Beslutning i Miljø- og teknikudvalget den 24-05-2006
Miljø- og teknikudvalget indstiller, at kommunens byplankonsulent antages til at foretage en 
miljøvurdering for ændring af hele det ubebyggde erhvervsområde til boligområde.
Ideen med at udtage en enkelt grund som erhvervsgrund kan ikke anbefales af hensyn 
til områdets helhedsindtryk som boligområde.
Udgifterne til udarbejdelse af lokalplan finansieres af de fremtidige salgsindtægter fra 
området.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Miljø- og teknikudvalgets indstilling godkendes.

8. Åben - Skibby gamle renseanlæg
Sagsnr: 06/142 
Sagsansvarlig: sorkel 
J.nr.: 06.01.25 
Sagen afgøres i: Byrådet
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Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
På baggrund af drøftelser i økonomiudvalget tages sagen op til ny behandling.
Sagens forløb:
Den 21.09.2005 indstillede MTU følgende:
at der blev ryddet op på de gamle renseanlæg i Vejleby, Østby og Sønderby.
at der blev ryddet op på arealet ved det gamle og nedlagte renseanlæg ved Skibby, men at
bygningen foreløbig bibeholdes.
At sparebassinet ombygges.
At det samlede beløb på kr. 0,5 mill. bevilliges og frigives, idet beløbet tages fra det afsatte 
beløb på kloakkontoen til anlægsarbejder.
Den 11.10.2005 anbefalede ØK miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Den 26.10.2005 godkendte Byrådet miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Den 29.03.2006 orienteres MTU om, at der den 21.03.2006 er afholdt licitation på 
nedbrydning og oprydning af det gamle renseanlæg ved Skibby. samt at der var ved at blive 
udarbejdet en kontrakt.
Den 31.03.2006 blev der afholdt et ekstraordinært møde i MTU.
Forvaltningens redegørelse om "Det gamle renseanlæg ved Skibby" var vedlagt som bilag 
16555.
MTU besluttede, at der indgås kontrakt om nedrivning og fjernelse af både bygningsdelen og 
betonfundamenter. Hanne Kyvsgaard (C) indtager særstandpunkt, idet hun ønsker 
bygningen bevaret.

Vurdering
Det var kloakforsyningens plan, efter at der var ryddet op på anlægget (bygningen og 
bygværker i beton var nedrevet), da at udbygge de eksisterende slambede, samt at etablere 
et permanent og godkendt depot for en midlertidig opbevaring af forskellige komponenter, 
som ikke umiddelbart kan bortskaffes, f. eks. fra vejopfejning, tømning af vejbrønde, 
opgravning af forurenet jord og forskellige former for spildevandsslam.
Det ovenfor nævnte depot er meget påkrævet dels i den daglige drift og dels ved pludselige 
opståede uheld.
Der vedlægges en tegning med indtegning af den eksisterende bygning og det eksisterende 
åbne opstuvningsbassin for spildevand.
Hvis det besluttes, at anvende bygningen til andet formål, vil det være nødvendigt at 
etablere et hegn mellem bygningen og opstuvningsbassinet.
Alle omkostninger til etablering af hegn og til bygningens ombygning m.m. skal betales af 
den nye ejer.

Økonomi
Som følge af kommunens økonomiske situation i foråret 2006 er der stillet forslag om blandt 
andet at anvende det bevilligede beløb på kr. 0,5 mill. til at ryddet op på de gamle 
renseanlæg i Vejleby, Østby og Sønderby, og til at foretage en oprydning på arealet ved det 
gamle og nedlagte renseanlæg ved Skibby.

Bilag

- 16555 Åben Notat om Skibby gamle renseanlæg

- 17247 Åben Notat om brugen af huset ved det nedlagte 
rensningsanlæg

- 18091 Åben Tegning
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Indstilling
På baggrund af forvaltningens tidligere redegørelse (bilag 16555) og de yderligere 
oplysninger fastholder forvaltningen den tidligere indstilling om at bygningen nedrives 
sammen med betonbygværkerne.

Beslutning i Miljø- og teknikudvalget den 24-05-2006
Miljø- og teknikudvalget indstiller, at på baggrund af forvaltningens tidligere redegørelse 
(bilag 16555) og de yderligere oplysninger fastholdes den tidligere indstilling om at 
bygningen nedrives sammen med betonbygværkerne.

Administrationen oplyser, at udgifterne til nedrivning af renseanlæg, fjernelse af bassin og 
oprydning på grunden er indeholdt i teknisk forvaltnings forslag til styrkelse af 
kassebeholdningen.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Miljø- og teknikudvalgets indstilling anbefales.

9. Åben - MIFAV - Miljøsamarbejdet Frederiksborg Amt Vest
Sagsnr: 05/2112 
Sagsansvarlig: birchr 
J.nr.: 09.00.00 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Bestyrelsen i Miljøsamarbejdet Frederiksborg Amt Vest (MIFAV) har d. 20. april 2006 
besluttet at indstille til medlemskommunerne, at MIFAV nedlægges med udgangen af 2006, 
subsidiært at den enkelte kommune melder sig ud af MIFAV pr. 1. januar 2007.
MIFAV blev dannet af de otte medlemskommuner ( Frederikssund, Frederiksværk, 
Hundested, Jægerspris, Skibby, Slangerup, Stenløse og Ølstykke kommuner) ved 
Tilsynsrådets godkendelse i 2000.
Formålet var at sikre, at medlemskommunerne lever op til Regeringens og KLs forventninger 
til kvaliteten og omfanget af miljøtilsyn med virksomheder og landbrug, som forud havde 
været i fokus ved overdragelse af levnedsmiddelkontrollen til staten.
Foranlediget af kommunalreformen er der behov for revurdering og reorganisering af 
miljøsamarbejdet i MIFAV.
Det anbefales, at aftalen mellem Frederikssund, Frederiksværk, Hundested, Jægerspris, 
Skibby, Slangerup, Stenløse og Ølstykke kommuner om miljøsamarbejdet i MIFAV ophæves 
inden udgangen af 2006, således at evt. nye samarbejder kan organiseres uafhængigt af 
nuværende geografisk og opgavemæssig afgrænsning.
I MIFAV-vedtægtens § 7 er det fastsat, at "Samarbejdsaftalen kan ophæves, såfremt der er 
enighed blandt de deltagende kommuner herom. Vilkårene for aftalens ophævelse skal 
godkendes af Tilsynsrådet og fastsættes af dette i tilfælde af uenighed mellem deltagerne."
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Alternativt kan "En kommune træde ud af samarbejdet hver d. 1. januar, dog tidligst 1. 
januar 2003, såfremt skriftlig udmeldelse sker til Samarbejdet senest d. 1. oktober året før." 
MIFAVs bestyrelse anbefaler medlemskommunernes byråd at tiltræde: 
at MIFAV-samarbejdsaftalen af 14. november 2000 ophæves med udgangen af 2006 i 
henhold til § 7 i vedtægt godkendt af Tilsynsrådet den 5. december 2000 efter § 60 i den 
kommunale styrelseslov.

Bilag

Åben

Referat af MIFAV Bestyrelsesmøde torsdag den 
20. april 2006 samt notat og dagsorden til

- 17558 Byrådsbehandling vedr. ophævelse af MIFAV - 
2006-04-20 Referat bestyrelsesmøde 
MIFAV.doc

- 17902 Åben indstilling om ophævelse

- 17904 Åben Vedtægt

Indstilling
Det anbefales overfor byrådet
at MIFAV-samarbejdsaftalen af 14. november 2000 ophæves med udgangen af 2006 i 
henhold til § 7 i vedtægt godkendt af Tilsynsrådet den 5. december 2000 efter 
§ 60 i den kommunale styrelseslov. 
subsidiært
at kommunen varsler udtræden af MIFAV-samarbejdet pr. 1. januar 2007 ved skriftligt 
udmeldelse senest 1. oktober 2006.

Beslutning i Miljø- og teknikudvalget den 24-05-2006
Miljø- og teknikudvalget indstiller:
at MIFAV-samarbejdsaftalen af 14. november 2000 ophæves med udgangen af 2006 i 
henhold til § 7 i vedtægt godkendt af Tilsynsrådet den 5. december 2000 efter 
§ 60 i den kommunale styrelseslov. 
subsidiært
at kommunen varsler udtræden af MIFAV-samarbejdet pr. 1. januar 2007 ved skriftligt 
udmeldelse senest 1. oktober 2006.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Miljø- og teknikudvalgets indstilling anbefales.

10. Åben - Indretning af lokaler i "Landsbyen" til vuggestue
Sagsnr: 06/1027 
Sagsansvarlig: kirnoe 
J.nr.: 82.04.00 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:
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Sagsfremstilling
Byrådet besluttede på sit møde den 31. marts 2006 følgende omkring anvendelse af 
"Landsbyens" bygninger:
"at der etableres midlertidig vuggestue i den vestlige pavillon, kr. 610.00,-.
at der indrettes midlertidig fritidsklub (klub 200) i pavillon beliggende umiddelbart øst for
vaskeribygning, kr. 859.000,-.
Begge institutioner indrettes midlertidigt, indtil der viser sig økonomisk mulighed for en anden 
løsning.
at center-kontorbygningen istandsættes til medarbejdere for PPR, sundhedspleje og 
klubleder, kr. 200.000,-.
at der indrettes ungdomspension i den østligste pavillon i løbet af 2007. Anlægs- og 
driftsudgifter, henholdsvis kr. 330.000,- og kr. 1.300.000,-optages på budget 2007. 
at kr. 950.000,- fra den budgetafsatte anlægsbevilling vedrørende ny daginstitution indgår i 
indretningsudgifterne.
at kr. 580.000,- fra bevilling af 22/3 06 indgår i indretningsudgifterne. 
at der gives anlægsbevilling på ialt kr. 139.000,- 
at bevillingen frigives.
at øvrige pavilloner midlertidig anvendes til lokaler i forbindelse med 
kommunesammenlægningen.
at der gives tillægsbevilling til drift af vuggestuen for perioden 1. september til 31. december 
2006 kr. 823.000,-. Beløbet finansieres over kassebeholdningen.
Endvidere besluttes:
at planlægning af 60 børns daginstitution ved Marbækskolen påbegyndes. Den budgetafsatte 
bevilling kr. 50.000,- frigives.
at etablering af sti fra Nordmandsmosen til Landsbyen overgår til behandling i miljø- og 
teknikudvalget og overvejes sammen med etablering af cykel-/gangsti fra Jernhøjgård til 
Bronzeager.
at det undersøges, om klubbørnene kan transporteres med bus fra Marbækskolen til 
Landsbyen.
Hanne Kyvsgaard, Det konservative Folkeparti, ønsker vuggestuen (evt. børnehave) og klub 
etableres som midlertidige institutioner, idet det ønskes, at disse lægges i lokalplan 92's 
område øst. Byrådet tilslutter sig dette.
Hanne Kyvsgaard, Det konservative Folkeparti ønsker, at offentligheden skal sikres adgang til 
områdets grønne arealer.
Jens Timm Jensen, SF, kan kun følge byrådets beslutning på betingelse af, at betonknuseriet 
lukkes."
Da der på sigt vil opstå et behov for en løsning af pasning af vuggestuebørn, har teknisk 
forvaltning udarbejdet forslag til indretning af vuggestue.

Bilag

- 18601 Åben Tegning til Midlertidig vuggestue

- 18599 Åben Bilag fra Bitten og John Overgaard

Indstilling
at udvalget behandler sagen omkring indretning af vuggestue.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 08-06-2006
Endelig afgørelse vedrørende indretning af vuggestue i lokaler i "Landsbyen" fremsendes til 
byrådets afgørelse. Forinden anmodes teknisk forvaltning om at undersøge om den 
kalkulerede pris dels er en reel pris og/eller den også kan anvendes på evt. en pavillonen ved 
Tumlebo.
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Notat af 8/6 2006 fra teknisk forvaltning udsendes via mail til medlemmerne senest fredag kl. 
12.00.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Udvalget indstiller, at kalkulation A godkendes, således at der indrettes vuggestue til 20 børn 
i 11/2 pavillon. Der anbefales samtidig en bevilling på kr. 2.335.000.
Udgiften dækkes af
kr. 610.000 (afsat til vuggestue)
kr. 859.000 (afsat til flytning af Klub 200)
kr. 200.000 (afsat til indretning af centerbygning)
kr. 1.669.000
Resterende udgift, kr. 666.000 dækkes af kassebeholdningen.
Kim Rockhill afventer sin stillingtagen til byrådsmødet.
Jens Timm Jensen fastholder sit særstandpunkt på byrådsmødet den 31/3 2006 
vedr. betonknuseriet.

11. Åben - Fastholdelse af Klub 200 på Marbækskolen
Sagsnr: 06/1009 
Sagsansvarlig: bodbun 
J.nr.: 82.20.04 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Hanne Kyvsgaard, det konservative folkeparti, har anmodet om optagelse af følgende punkt 
på dagsordenen:
"Klub 200 ønskes bibeholdt ved/på Marbækskolen, således at skole, fritidsklub og klub 200 
forbliver samlet i lighed med institutionerne i Ferslev og Skuldelev.
a) Marbækskolen bedes udarbejde et forslag til, hvordan de vil bidrage til lokalefællesskab 
med klub 200.
b) Der indkøbes en 115 m2 stor pavillon.
c) a og b i fællesskab mellem de to parter.

Beslutning i Skole-, social- og sundhedsudvalget den 08-06-2006
Byrådets beslutning omkring flytning af Klub 200 fastholdes. Marbækskolen undersøger 
afmontering af metalsløjdlokale evt. henvendelse til Produktionsskolen.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, idet hun ønsker at klub 200 bibeholdes på eller 
ved Marbækskolen.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Udvalget anbefaler, at Klub 200 forbliver på Marbækskolen (men ikke i de nuværende 
lokaler), samt at 10. klasse enten forbliver på Marbækskolen eller på fritidscentret.
Der nedsættes en arbejdsgruppe, repræsenterende alle interessenter, der udarbejder oplæg 
til en løsning, hvorefter Klub 200 kan forblive på Marbækskolen.
Der nedsættes samtidig en arbejdsgruppe, repræsenterende alle interessenter, der 
udarbejder oplæg til løsning, hvorefter 10. klasse enten kan blive på Marbækskolen eller på 
fritidscentret.
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Oplæggene skal være færdige til forelæggelse for skole-, social- og sundhedsudvalget ultimo 
august.
Løsningerne skal være udgiftsneutrale.
Kim Rockhill afventer sin stillingtagen til byrådsmødet.

12. Åben - Ølstykkes opsigelse af samdriftsaftale på Færgegaarden
Sagsnr: 06/1088 
Sagsansvarlig: conhau 
J.nr.: 19.03.00 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Ølstykke Kommune opsagde den 13. januar 2006 samdriftsaftalen mellem Museet 
Færgegaarden og Skenkelsø Møllemuseum med anmodning om, at dette kunne ske pr. 31. 
december 2006 sammenhængende med kommunalreformen, selvom vedtægterne 
forskriver, at det tidligst kan ske pr. 1. januar 2008.
Færgegaardens bestyrelse fremsender nu brev, hvori den anmoder om Skibby Kommunes 
godkendelse af samdriftens ophør pr. 31. december 2006.

Vurdering
Ophøret skal godkendes af alle samdriftskommunerne og af Kulturarvstyrelsen.

Økonomi
Det er forvaltningens vurdering, at ophør af samdriften ikke vil have den store indflydelse på 
museets økonomi.

Bilag

- 18551 Åben Anmodning om stillingtagen

Indstilling
Forvaltningen indstiller, at Skibby Kommune tiltræder anmodningen.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Forvaltningens indstilling anbefales.

13. Åben - Strategi for kultur i hele landet
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Sagsnr: 06/1092 
Sagsansvarlig: conhau 
J.nr.: 20.00.00
Sagen afgøres i: Økonomiudvalget 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Kulturministeren har fremsendt "Strategi for kultur i hele landet", som fremlægges til 
udvalgets orientering.
Hæftet er fremlagt i sagen

Bilag

-17187 Åben Brev fra ministeren

Indstilling
Udvalget tager orienteringen til efterretning

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Orienteringen tages til efterretning.

14. Åben - Personalesager
Sagsnr: 06/232 
Sagsansvarlig: inghan 
J.nr.: 00.01.00
Sagen afgøres i: Økonomiudvalget 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Mappe med kopier af diverse skrivelser fra løn- og personalekontoret er fremlagt.

Indstilling
Til orientering fra økonomiudvalget

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Orienteringen tages til efterretning.
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15. Åben - Meddelelser fra borgmesteren
Sagsnr: 06/232 
Sagsansvarlig: inghan 
J.nr.: 00.01.00
Sagen afgøres i: Økonomiudvalget 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling

a)

Den Plessenske Selsø Fond fremsender årsrapport 2004/05 til orientering. 
Fremlagt i sagen.

b)

Referat fra bestyrelsesmøde den 10. maj 2006 på Vestforbrænding. 
Fremlagt i sagen.

c)

Borgmesteren orienterer om stade for salg af ungdomsboligerne på Hovedgaden 36.

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Orienteringerne tages til efterretning.

16. Åben - Eventuelt
Sagsnr: 06/232 
Sagsansvarlig: inghan 
J.nr.: 00.01.00
Sagen afgøres i: Økonomiudvalget 
Fraværende:
Afbud:

Beslutning i Økonomiudvalget den 13-06-2006
Intet
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17. Åben - Sager direkte til byrådet
Sagsnr: 06/241 
Sagsansvarlig: inghan 
J.nr.: 00.01.00 
Sagen afgøres i: Byrådet 
Fraværende:
Afbud:

Sagsfremstilling
Til orientering kan oplyses, at følgende sager vil blive optaget på byrådets dagsorden til 
møde den 21. juni 2006:

a)
Status for arbejdet i sammenlægningsudvalget

J. nr. BK 00.01.A05 

Til efterretning

Det forberedende arbejde med at lægge Jægerspris, Slangerup, Frederikssund og Skibby 
kommuner sammen fortsætter, og borgmesteren og kommunaldirektøren vil give en aktuel 
status.

Bilagsoversigt

Punktnr. Tilgang Titel Reference

1 Åben nyhedsbrev 18570

1 Åben likviditet 18567

3 Åben Besparelser teknisk forvaltning 17806

3 Åben Mulige besparelser - spildevandsområdet 
prosadelen

17798

3 Åben Mulige besparelser - spildevandsområdet 17797

3 Åben Mulige besparelser - SSSF 17799

4 Åben Normering til ældreområdet - tillægsbevilling 
tilbagesendt til fornyet behandling

14980

5 Åben Indsigelse fra Søhøj 9 16209

5 Åben Indsigelse fra Søhøj 1 16210

5 Åben Nyt bilag 2 - Illustrationsplan 17653

5 Åben Indsigelsesnotat 17652



Dagsorden Side 20 af20

5 Åben Indsigelse fra Arrild og Nielsen 17651

5 Åben Kommentar fra D & F. Arrild 17352

5 Åben Kommentar fra Nesa 17351

5 Åben Kommentar fra Frederiksborg Amt 17350

5 Åben Kommentar om udgravning fra Færgegaarden 16801

5 Åben Kommentar om ledninger fra Nesa 16800

5 Åben Indsigelse fra Marje og Niels Jeppesen 16350

5 Åben Lokalplan 94 - forslag 15336

6 Åben Udkast til lokalplan 95 17946

6 Åben Udkast til kommuneplantillæg 17947

8 Åben Notat om Skibby gamle renseanlæg 16555

8 Åben Notat om brugen af huset ved det nedlagte 
rensningsanlæg

17247

8 Åben Tegning 18091

9 Åben Referat af MIFAV Bestyrelsesmøde torsdag den 20. 
april 2006 samt notat og dagsorden til 
Byrådsbehandling vedr. ophævelse af MIFAV - 
2006-04-20 Referat bestyrelsesmøde MIFAV.doc

17558

9 Åben indstilling om ophævelse 17902

9 Åben Vedtægt 17904

10 Åben Tegning til Midlertidig vuggestue 18601

10 Åben Bilag fra Bitten og John Overgaard 18599

12 Åben Anmodning om stillingtagen 18551

13 Åben Brev fra ministeren 17187

Underskriftsside
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